
 

Wie ben ik:  Ik ben in het dagelijkse leven werkzaam als ondernemende leerkracht in het 

basisonderwijs, fungeerde al enige tijd als een soort ombudsvrouw voor de inwoners in de provincie Utrecht. “Ik 

deed dat op vrijwillige basis, naast mijn baan, en niet echt bewust. Het begon ook allemaal heel klein, 

bijvoorbeeld met de vraag om een brief te schrijven, om iemand wegwijs te maken in de regelgeving, of om het 

huishoudboekje op orde te krijgen. Maar vervolgens wisten steeds meer mensen me te vinden.” Omdat veel 

vragen betrekking hadden op de gemeente, kwam ik uiteindelijk ook in contact met lokale bestuurders en 

politici. “Ik vind het belangrijk om, ongeacht de functie die heeft, goede relaties met mensen op te bouwen. Ook 

met vertegenwoordigers van de gemeente. In dat proces is mijn interesse voor de lokale politiek gewekt.  

Boeiende wereld. 

Het openbaar bestuur heeft mij gegrepen. Er zit een hele wereld verscholen achter de cijfers van de 

programmabegroting van de gemeente, en die wereld boeit me mateloos. Het is goed om te merken dat je als 

raadslid, wanneer je laat blijken dat je de stukken hebt gelezen en weet waar je het over hebt, ook serieus wordt 

genomen door de mensen die professioneel met de politiek en het besturen van de gemeente bezig zijn. Dan 

merk je pas echt dat je iets voor de inwoners kunt betekenen. 

Wat vind ik belangrijk: Ik vind het belangrijk dat je als bestuurder wat voor de mensen kunt betekenen. 

KERNPUNT van mijn gebiedspaspoort:  

Verbinden door te informeren. 

Wat maakt mij ge-DREVEN:  

Ik zet mij in voor gewoon ge-DREVEN om betrokken te zijn bij de besluitvorming van complexe 

vraagstukken. Een drukke baan is lastig te combineren met de politiek, toch zie ik dit niet als een extra belasting. 

Politiek blijft boeiend en verrassend, ik verwonder me nog steeds. Dit maakt dat mijn interesse na een aantal 

bezoekjes als toehoorder bij De Bossche gemeenteraad was gewekt. Daar zag ik hoe Sjef zijn bijdragen leverde 

en doorvroeg. Iemand met passie en inhoudelijke kennis van zaken op lokaal niveau. Ik besloot een afspraak met 

hem te maken en inmiddels heeft de politiek mij weer gegrepen. Samen met het team van Sjef zijn we een sterke 

partij GEWOON ge-DREVEN! Is jouw interesse nu ook gewekt, neem dan contact met ons op of volg ons op de 

facebookpagina. We gaan graag met je in gesprek. https://www.facebook.com/gewoongedreven/  

Actieve bijdrage Als kersvers lid van het team GEWOON ge-DREVEN, wil ik nu eerst op de achtergrond kennis 

maken de politieke cultuur van de Bossche Gemeenteraad. “Maar als ik eenmaal ben ingewerkt, hoop ik een 

actieve bijdrage te kunnen leveren als commissielid/ niet raadslid van Ruimtelijke Ordening & Infrastructuur. Ik 

ben er namelijk van overtuigd dat GEWOON ge-dreven de samenwerking tussen gemeenten positief kan 

beïnvloeden. En waar gemeenten goed samenwerken heeft dat ook een positief effect op de inwoners van die 

gemeenten. Dat maakt de cirkel mooi rond.”  

U kunt op mijn stemmen komende gemeenteraadsverkiezingen. 

                                                                                                       

Ik sta op plaats 4 van de 
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